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تعویق ۱۰ روزه رقابت های کشتی قهرمانی آسیا
میزبانی از هند گرفته شد

اتحادیه جهانی کشتی با گرفتن میزبانی از هند، قزاقستان را به عنوان میزبان 
جدید رقابتهای کشتی قهرمانی آسیا معرفی کرد.

 به گزارش ایسنا، پس از برکناری رییس فدراسیون کشتی هند و تعلیق این 
فدراســیون از سوی وزارت ورزش این کشور به دلیل مشکلات اخلاقی، اتحادیه 

جهانی کشتی میزبانی هند از رقابت های قهرمانی آسیا را لغو کرد.
در شــرایطی که پیش از این قرار بود مسابقات کشتی آزاد و فرنگی قهرمانی 
آســیا ۲۰۲۳ از ۸ تا ۱۳ فروردین به میزبانی دهلی نو پایتخت هند برگزار شود، 
اتحادیه جهانی کشــتی اعلام کرد این مسابقات از ۱۸ تا ۲۶ فروردین در آستانه 

قزاقستان برگزار خواهد شد.
همچنین مسابقات نوجوانان و امیدهای قهرمانی آسیا از ۲۰ تا ۲۸ خرداد در 
بیشکک قرقیزستان برگزار مي شود. رقابت های جوانان و نونهالان قهرمانی آسیا 

نیز از ۲۱ تا ۲۹ تیر در امان پایتخت اردن برگزار خواهد شد.

درگیری و فحاشی در انتخابات بدنسازی 
آذربایجان شرقی

نامزد شکســت خورده در انتخابات هیات بدنسازی آذربایجان شرقی رییس 
فدراسیون بدنسازی را متهم به مهندسی انتخابات کرد.

به گزارش ایســنا، انتخابات هیات بدنسازی و پرورش اندام آذربایجان شرقی 
روز پنج شنبه گذشته در تبریز برگزار شد و در نهایت مقصود نبیل پور با کسب 

حداکثر آرا به عنوان رییس جدید این هیات انتخاب شد.
در شرایطی که این انتخابات به دور دوم کشیده شده بود، نبیل پور با کسب 
۲۱ رای در مقابل ۸ رای ســعید رونقی به عنوان رییس جدید هیات بدنســازی 

آذربایجان شرقی انتخاب شد.
اما پس از پایان رای گیری، سعید رونقی نامزد شکست خورده در انتخابات و 
یکی از قهرمانان بدنسازی این استان، نزد عبدالمهدی نصیرزاده رییس فدراسیون 
بدنســازی رفت و با فریاد وی را متهم به مهندســی انتخابــات کرد. در حالیکه 
نصیرزاده واکنش خاصی به اتهامات این فرد نداشت، یکی از نیروهای فدراسیون 
بــه رونقی بخاطر این برخورد معترض شــد که رونقی با بــه کار بردن الفاظی 

ناشایست سمت او اجسامی را پرتاب کرد و با درگیری از مجمع خارج شد.

شاگردان نیلوفر اردلان در یک قدمی قهرمانی 
سوپر لیگ فوتسال

هفته بیستم سوپرلیگ فوتسال زنان با پیروزی شاگردان نیلوفر اردلان در تیم 
پیکان به پایان رسید.  

به گزارش ایسنا، هفته بیستم سوپر لیگ فوتسال زنان جمعه، پنجم اسفند با 
برگزاری چهار دیدار به پایان رسید.

تیم پیکان تهران این هفته به مصاف مس رفســنجان رفت و با ســه گل به 
پیروزی رسید و با ۴۵ امتیاز جایگاه خود را در صدر جدول رده بندی تثبیت کرد.
تیــم نصر فردیس نیز که برای قهرمانی، رقابت نزدیکی با پیکان دارد امروز با 
هشت گل صنعت فجر شیراز را از پیش رو برداشت و با ۴۴ امتیاز در جایگاه دوم 

جدول رده بندی قرار گرفت.
یک هفته از ســوپرلیگ فوتسال زنان باقی مانده است تا تکلیف قهرمان این 

دوره از مسابقات مشخص شود.  
نتایج هفته بیستم سوپرلیگ فوتسال زنان به شرح زیر است: 

پیکان تهران ۳ - صفر مس رفسنجان 
نصر فردیس ۸ - صفر صنعت فجر شیراز 

پالایش نفت آبادان ۱ - ۲ هیات فوتبال نطنز
رایزکو صفادشت ۲ - ۳ ملی حفاری ایران

آینده لوکاکو؛ میلان یا لندن؟
تیری آنری معتقد است روملو لوکاکو مي خواهد در اینتر بماند و فاش کرد که 

به بازیکن بلژیکی درباره انتقالش به چلسی هشدار داده است.
بــه گزارش ایســنا و به نقل از فوتبال ایتالیا، »بیــگ روم« )لقب لوکاکو( در 
پیروزی اینتر مقابل پورتو روز چهارشنبه در بازی رفت مرحله یک هشتم نهایی 
لیگ قهرمانان اروپا در سن سیرو گل برتری تیمش را به ثمر رساند. این چهارمین 
گل او در ۱۴ بازی در تمام رقابت ها در این فصل بود. لوکاکو تابســتان گذشــته 
پس از یک دوره ناامیدکننده زیر نظر توماس توخل در چلسی، به صورت قرضی 

از چلسی به اینتر بازگشت.
آنری که در جام جهانی دستیار روبرتو مارتینز در بلژیک بود، در مورد آینده 
مهاجم قرضی چلسی در اینتر صحبت کرد و تایید کرد که او نمي خواهد در پایان 
فصل به انگلیس بازگردد. آنری به بی تی اســپورت گفت: زمانی که او به چلسی 
رفت، با هم بحث کردیم. به او گفتم بازی کردن در آنجا برایش سخت خواهد بود 
زیرا توخل ســبک دیگری بازی مي کرد. او الان دوست دارد در جایی که هست 
بماند.  ســبک بازی او با آنچه توخل مي خواســت متفاوت بود.  فکر نمي کنم او 
بخواهد برگردد. او مي خواهــد در اینتر بماند.لوکاکو در ۹۵ بازی در اینتر تحت 
هدایت آنتونیو کونته ۶۴ گل در طول دو ســال حضور خود در این باشگاه قبل 
از انتقال ۱۱۵ میلیون یورویی به چلســی در سال ۲۰۲۱ به ثمر رساند. لوکاکو 
اکنون امیدوار است که آبی ها به اینتر اجازه دهند او را به طور کامل بخرد زیرا او 
می خواهد پس از پایان فصل جاری نیز در سن سیرو به کار خود ادامه دهد. این 
بازیکن ۲۹ ساله هم چنین پیش از این تایید کرد که رفتن او از چلسی در نتیجه 

مشکلی بود که با توماس توخل پیدا کرده بود.

مدافع کره گرانترین انتقال یک بازیکن آسیایی را
رقم می زند؟

طبق گزارش کوریره دلو اسپورت، منچستریونایتد توجه خود را به کیم مین 
جائه، معطوف کرده اســت. به گزارش ایســنا و به نقل از  کوریره دلو اسپورت، 
آبی های آســمانی فصل رویایی را سپری می کنند و بعد از صدرنشینی در سری 
آ، حالا می خواهند نشــان دهند که نتایج خوب آن ها اتفاقی نبوده است. یکی از 
ســتاره های ناپولی کیم مین جائه بازیکن کره جنوبی است که عنصری ضروری 
برای تیم اسپالتی به شمار می رود و قیمت او حدود ۴۸ میلیون یورو برآورد شده 
اســت. منچستریونایتد در تلاش است تا سهمیه لیگ قهرمانان اروپا را به دست 
بیاورد و ســال آینده در این رقابتها حضور داشــته باشد. شیاطین سرخ در حال 
حاضر در رده سوم و همچنان در لیگ اروپا حضور دارند. طبق گزارش »کوریره 
دلو اسپورت«، علیرغم تلاش در چندین جبهه، باشگاه بریتانیایی چشم به فصل 
آینده دارد و ایده تن هاخ تقویت خط دفاعی است. بر این اساس کیم مین جائه، 
بازیکن ناپولی اصلی ترین هدف یونایتد است. این مدافع یک بازیکن کلیدی در 
برنامه های اسپالتی است که دوران خوبی را در این تیم سپری می کند و قیمت 

درخواستی او حدود ۴۸ میلیون یورو اعلام شده است.
در صورتی کــه این انتقال صورت گیرد، کیــم گرانترین انتقال یک بازیکن 
آسیایی را در اروپا به نام خود ثبت خواهد کرد. ناپولی با هدایت اسپالتی با اقتدار 
قهرمان نیم فصل شــد و این باعث شــده اســت تا هواداران تیم، امید زیادی به 
قهرمانی تیم در پایان فصل داشته باشند. آخرین باری که ناپولی توانست قهرمانی 
در ســری A را به دست آورد به سال ۱۹۹۰-۱۹۸۹ برمی گردد که با درخشش 

دیگو مارادونای فقید توانست به این عنوان دست پیدا کند.

دلیل رفتن مارسلو از رئال چه بود؟
مارسلو که حالا بعد از جدایی از المپیاکوس بدون تیم است، در مورد آخرین 

سال حضورش در رئال مادرید صحبت کرد.
به گزارش ایســنا و به نقل از بی ســاکر،  مارسلو پس از ۵ ماه حضور در  تیم 
فوتبــال المپیاکوس یونان، قرارداد خود را با این تیم  فســخ کرد. مدافع کناری 

برزیلی با باشگاه آتنی به توافق نرسید و از این تیم جدا شد.
مارســلو در مورد آخرین سال حضورش در رئال مادرید، کم بودن زمان بازی 
و قرارنداشــتن در برنامه های کارلو آنچلوتــی با ›ESPN‹ صحبت کرد و گفت: 
مي دانستم که گزینه اول رئال برای دفاع چپ نیستم و به خودم گفتم چه کاری 
مي توانم برای کمک به تیم انجــام دهم؟ من از بازی نکردن ناراحت بودم. هیچ 
بازیکنی وجود ندارد که بگوید از اینکه روی نیمکت اســت خوشحال است و اگر 
این را بگوید، دروغ مي گوید چون غیرممکن اســت. من همیشــه با کارواخال و 
لوکاس وازکز در تمرینات فعال بودم.  با شــرکت در تمرینات به هم تیمی هایم 

کمک کردم و احساس بسیار مفیدی داشتم.
او در ادامه گفت: کاپیتان بودن و بازی نکردن ســخت است. اینکه به پسرت 
بگویی مربی روی تو حساب نمی کند سخت است اما آن فصل بهترین فصل برای 

من بود چون من به عنوان یک انسان چیزهای زیادی یاد گرفتم.

اخبار کوتاه

دیدار پرسپولیس و سپاهان جدای از نتیجه، همان فوتبال 
مهیج و پرگلی بود که هواداران فوتبال انتظار داشتند اما 
در ابعاد فنی این بازی، یحیی گل محمدی با تغییر تاکتیک 
و خنثی کردن نقاط قوت سپاهان توانست تیمش را از یک 

بحران واقعی خارج کند.
به گزارش ایسنا، بازی سپاهان و پرسپولیس در یک هشتم 
نهایی جام حذفی دیداری بود با حضور بازیکنان و مربیان 
باکیفیت و خوش فکر که شــش گل در بر داشت و سطح 

متفاوتی از آنچه از فوتبال ایران انتظار داشتیم، رقم زد.
ســپاهان با شــش پیروزی متوالی در لیــگ به تازگی 
پرسپولیس بحران زده را از صدر جدول پایین کشیده بود 
و به نوعــی اوج و فرود دو تیم با هــم تلاقی می کرد اما 
چهارشنبه تفکرات یحیی به رقیب پرتغالی خود چربید و 
او توانســت با ۴ گل به درون دروازه نیازمند، تیمش را به 
مرحله بعد جام حذفی ببرد و قطعا این مساله روی رقابت 

دو تیم در لیگ برتر هم سایه می اندازد.
اتفاق های متفاوتی در طــول بازی رقم خورد و مربیان با 
اندکی تغییرات تیم خــود را مهیای این بازی کردند که 
حاصل آن دو پنالتی از سوی بازیکنان سپاهان و یک گل 
به خودی از ســوی بازیکنان پرسپولیس بود و دو تیم تا 

توانستند در گلزنی ولخرجی کردند.
نوریس باقری، مربی کارشناس فوتبال در گفت وگو با ایسنا 
به ابعاد مثبت و منفی دو تیم در این بازی اشــاره کرد که 

در ادامه به مرور عملکرد مربیان و بازیکنان می پردازیم:
تغییر استراتژی رمز پیروزی پرسپولیس

پرسپولیس در چند وقت اخیر از لحاظ نتیجه و وضعیت 
کیفی اصلا آماده نبود اما مقابل سپاهان خیلی خوب بازی 
کرد. در حالی که انتظار می رفت سپاهان تیم برتر میدان 
باشد، پرسپولیس بعد از مدت ها با فاصله زیاد از حریفش 
خوب ظاهر شــد. یحیی برای این بازی استراتژی خود را 

عوض کرد.
برخلاف بازی های گذشته که استراتژی پرسپولیس فوتبال 
مالکانه بود، پرسپولیس در ابتدا رو به فوتبال واکنشی آورد. 
در همان شــروع بازی پرسپولیس سعی در تخریب بازی 
سپاهان داشــت و دو مهاجم پرسپولیس یعنی عمری و 
آل کثیر از یک سوم میانی سپاهان هافبک های این تیم را 
تحت فشار می گذاشتند. سیستم دفاعی پرسپولیس آماده 

تخریب بازی سپاهان بود.
خارج کردن ریگی از جریان بازی

پرســپولیس به دنبال قطع راه ارتباطــی دفاع و هافبک 
ســپاهان بود. ریگی بازی ساز اصلی سپاهان بود. دو دفاع 
وسط ســپاهان یعنی یزدانی و دانشگر دنبال پیدا کردن 
ریگی بودند اما هافبک های پرســپولیس راه های ارتباطی 
به ریگی را بســته بودند و عملا او را از جریان بازی خارج 
کردند. پرســپولیس به دفاع های وســط ســپاهان فشار 

نمی آورد اما با بســتن راه های ارتباطی به ریگی، آن ها را 
به سمت کانال های دفاعی در چپ و راست زمین هدایت 
می کرد. اگر دفاع وسط سپاهان پا به توپ بود، یک مهاجم 
روی پــای او می رفت و مهاجم دوم راه ارتباط با ریگی را 

می بست.
در نتیجه ریگی مجبور می شــد کانال بازی را عوض کند 
و توپ به ســمت کانال های کنــاری می رفت که اصلا در 
ســاختار بازی این تیم کم تر دیده شــده است. در نهایت 
توپ برای وینگرها می رفت و پرســپولیس با فشــار روی 
دفــاع و هافبک های کناری ســپاهان توپ را می گرفت و 
برای وینگرهای خود می فرستاد تا حملات سریعی را انجام 

دهند.
پرسپولیس در نیمه اول بیش تر رو به بازی مستقیم آورده 
بود. به خصوص در نیمه اول برخلاف بازی گذشته که رو 
به عقب و برای بیرانوند بود تا بازیسازی را انجام دهد، این 

بار بیرانوند پاس های طولی می فرستاد.
عمری و آل کثیر شاه کلیدهای یحیی

آل کثیر و عمری در این بازی بســیار عالی کار کردند. با 
توجه به شــرایط آل کثیر انتظار نمی رفت او در این بازی 
عملکرد خوبی داشته باشد چون آماده نبود اما نشان داد 
هفته به هفته بهتر شــده و در طول بازی مدام هافبک و 
دفاع سپاهان را تحت فشار گذاشت و گل زد و از کلیدهای 

برتری پرسپولیس در این مسابقه بود.
شــاید بازی مقابل سپاهان استارت یک دوره جدید برای 
پرسپولیس باشد. این ســبک بازی نشان داد که بیش تر 
برای پرســپولیس جواب می دهد. نکته اصلی این بود که 
خط هافبک را از کار انداختند. ریگی به عنوان بازی ســاز 
ســپاهان پاس های خط شــکن می دهد و در مواردی هم 

موفق بود اما دو مهاجم پرســپولیس او را کنترل کردند. 
مدافع های سپاهان هم به جای ریگی به سمت وینگرهای 

خود می رفتند.
در نیمه دوم برنامه پرســپولیس یکســان بود. دو مهاجم 
پرسپولیس ۱۰ تا ۱۵ متر عقب تر نشستند که دفاع راست 
و چپ ســپاهان جلوتر بروند و پرســپولیس از ضدحمله 
اســتفاده کند اما قالب بازی از کار انداختن ریگی و فشار 
شــدید بود. روی همین حرکت هم پرسپولیس گل دوم 
را زد. بعد از دو بر یک شــدن مسابقه، پرسپولیس آشفته 
شد و دو سانتر از کناره ها روی دروازه پرسپولیس آمد که 
هنانوف دو جای گیری بسیار بد داشت. او پشت مدافعان 
وســط پرسپولیس را پر نکرده بود و در هر دو بار سپاهان 
می توانســت به گل برســد که در یکی از موارد نورافکن 

نتوانست از موقعیت خود استفاده کند.
روی گلی که پرسپولیس خورد، یک بازیکن بیرون و یکی 
هم روی زمین افتاده بود. این اتفاق مشابه گل خوردن از 
استقلال در داربی ســال گذشته بود. در این شرایط باید 

مدیریت بهتری در پرسپولیس اتفاق بیفتد.
تغییر آرایش پرسپولیس، تعویض های طلایی و 

فوتبال مالکانه
یحی انتخاب خوبی بعد از مســاوی شدن بازی داشت و 
تعویض های خوبی کرد که همه بازیکنان جواب دادند. از 
طرفی پرســپولیس روی به بازی کوتاه و شــناور آورد. با 
تغییر سیستمی که اتفاق افتاد، هافبک های تازه وارد مانند 
رفیعی، عالیشاه و نعمتی خوب کار کردند. تا قبل از دقیقه 
۷۵ چنین بازی مالکانه ای از پرسپولیس ندیدیم. با تغییر 
آرایش، پرسپولیس بازی را تصاحب کرد. استراتژی یحیی 
خوب بود. به طور کلی پرسپولیس بعد از تعویض های خود 

شــناور کار کرد. ترابی و سروش رفیعی مرتب جای خود 
را عوض می کردند. سروش در وسط، راست و چپ زمین 

توپ می گرفت.
اشتباهات دفاعی سپاهان؛ از پنالتی

تا جای گیری اشتباه
تاکتیک ها و موارد فنی همه مســائل فوتبال نیست. یکی 
از مســائل روزهای قبل بازی اســت که چطور یک تیم 
آماده مسابقه می شود. سپاهان تحت تاثیر صدرنشینی در 
لیگ برتــر در باد نتایج خوبش خوابیده بــود. در این باره 
دقیق تــر صحبت کنیم. دفاع ســپاهان به محض این که 
عمری می چرخید، خطا می کرد. اصلا در این سطح نباید 
این خطاها دیده شود. دفاع سپاهان تمرکز کافی را در این 
بازی نداشــت. روی گل سوم که با نفوذ وحید امیری بود، 

دفاع سپاهان تشخیص اشتباهی داشت.
یکی از ضعف های ســپاهان در بازی های گذشــته رونده 
بــودن رامین رضاییــان بود. در این بــازی هم در برخی 
صحنه ها پرسپولیس می توانست از جای خالی او استفاده 
کند. حتی در یک صحنه که رامین جا مانده بود، توپ به 
آل کثیر رسید و ضربه او با حرکت در عرض ضربه آرامی را 
زد. گل سوم هم حاصل ۱۵ پاس متوالی بود. پرسپولیس 
برای زدن این گل پاسکاری کرد و به گل رسید. روی گل 
چهارم هم سروش پاس داد و سیاوش یزدانی پنالتی کرد.

آرامش گل محمدی
از ســوی دیگر یحیی بعد از مدت ها آرامش داشت. دیگر 
خبری از مصاحبه های تند نبود و تمرکز لازم را داشــت. 
به نظرم با این شــرایط پرســپولیس می تواند امیدوار به 
جام حذفی و لیگ باشــد. سخت است از این فشار بیرون 
بیایید چون نتایج بدی گرفته بودند. پرســپولیس جلوی 
سپاهان متفاوت ظاهر شد. قضاوت درباره پریرا برای یک 
بازی و چند دقیقه زود اســت امــا در همین بازی هم در 
عمق حرکت کرد و ضربه بــدی هم نزد. در چند صحنه 
هم مثمرثمر بود. روی هوا فعال بود و روی گل چهارم هم 
پنالتــی گرفت. او باید کم کم جا بیفتد. این که جلوی تیم 
صدرنشین موقعیت تک به تک کسب کنید عملکرد خوبی 

است. البته این یک بازی برای قضاوت کردن زود است.
عملکرد مهاجمان پرسپولیس امیدوار کننده بود. عمری 
پنالتــی گرفت. یار تعویــض هم پنالتی گرفــت. از دید 
کارشناســی دفاع تیمی آل کثیر و عمری کلید موفقیت 
پرســپولیس بود. عمری می توانست باعث اخراج دانشگر 
شود. دانشگر خیلی بد عمری را زد. کارت زرد گرفتن دو 

دفاع سپاهان باعث شد محتاط تر کار کنند.
فوتبال بازی ای است که اگر یک یا دو نفر از نفرات نتوانند 
به وظایف خود عمل کننــد، تیم در نتیجه گرفتن دچار 
مشکل می شود و ریگی کســی بود که پرسپولیس برای 

برتری بر سپاهان انتخاب کرده بود.

دختر دوچرخه سوار ایران با رکاب زدن در یک تیم اروپایی 
تجربیات متفاوتی داشته است و بدون نگرانی تمام تمرکز 

خود را روی تمرین مي گذارد.
به گزارش ایســنا، در روزهای خانه نشــینی بسیاری از 
رکابزنان، سه دختر این شانس را داشتند که بتوانند خارج 
از مرزهای ایران به دنبال پیشــرفت باشند. ماندانا دهقان 
رکابزن جاده ایران یکی از آن سه دختر است که توانست 
برای ســومین بار در یک تیم اروپایی رکاب بزند. او ابتدا 
عضو یک تیم هلندی بود و سپس به اسپانیا رفت و در این 
کشور در دو تیم رکاب زد. تجربه رکاب زدن در اروپا برای 
این ملی پوش کاملا متفاوت از چیزی اســت که در ایران 

تجربه کرده است.  
دهقان در گفت وگو با ایسنا در مورد تفاوت رکاب زدن در 
یــک تیم اروپایی بیان کرد: همه چیز از امکانات گرفته تا 
برنامه ریزی، تعداد مسابقاتی که شرکت مي کنیم و سطح 
مســابقات اصلا قابل قیاس نیســت. ما در اسپانیا هم در 
جــاده تمرین مي کنیم اما در امنیت کامل اســت، بدون 
اینکه کســی بخواهد ما را اذیت کند. در مســیرهایی که 
بدانند دوچرخه ســوار تردد دارد، هر ۲ کیلومتر یک تابلو 
نصب کرده اند که نشان مي دهد محل تردد دوچرخه سوار 
است و راننده یک و نیم متر فاصله را باید رعایت کند. فکر 
نمي کنم در ایران یکی از این تابلوها وجود داشته باشد و به 

چشم من نخورده است.  او ادامه داد: دور مجموعه ورزشی 
آزادی محل تردد تعداد زیادی از دوچرخه ســوارها است 
اما یک تابلو نیســت و فکر نمی کنم تهیه چهار تابلو کار 
ســختی باشد. این تابلوها مي توانند کمک کنند تا راننده 
دقت بیشتری داشته باشــد و جلوی خیلی از تصادف ها 
را می گیرند. تقریبا در ماه برای هر دوچرخه ســوار چند 
مرتبه اتفاق مي افتد که مــورد اذیت و آزار قرار بگیرند و 
متاســفانه راننده ها اذیت مي کنند. در اسپانیا واقعا چنین 

مسائلی نیست و از لحاظ ذهنی آرام هستم.
دهقان با اشــاره به اینکه در تیم های اروپایی نظم وجود 
دارد، گفت: در تیم های اروپایی همه مســائل طبق روال 
اســت و از لحاظ روانی آرامش داریم و تمام تمرکز خود 
را روی تمریــن مي گذاریم که بــرای نتیجه گیری بهتر، 
مهم اســت. تمام برنامه ها روی نظم اســت مثلا اگر قرار 
است صبحانه ســاعت ۷ باشد همه اعضای تیم ساعت ۶ 
و ۵۹دقیقه صبح حاضر هســتند یا اگر قرار است ساعت 
۱۰ صبح تمرین باشــد، تمرین راس ساعت تعیین شده 
آغاز مي شــود. این در حالی است که در ایران باید نگران 
دوچرخه، انتخابی ها، تغذیه باشــیم و ورزشــکار همیشه 

خیالش راحت نیست.
دختر رکابزن ایران در مورد تفاوت علم تمرین تصریح کرد: 
علم تمرین در اروپا براساس علم روز دنیا است و نسبت به 

آنها خیلی عقب هستیم. در واقع مي توانم بگویم تفاوت از 
زمین تا آسمان است. 

در تیم آنالیــزور داریم که تمام عملکردهای ما را آنالیز و 
نقاط ضعف و قوت را مشخص مي کند و باعث مي شود که 

خیلی بهتر پیشرفت کنیم.
او افزود: گذاشتن مسابقه انتخابی دیگر منسوخ شده است 
و میانگین عملکرد ورزشکار مشخص مي کند که چه کسی 
نفر اول تیم است و همه باید برای آن کار کنند. مثلا اگر 

مي گویند ماندانا دهقان لیدر تیم است، اگر پنچر هم کنم، 
هم تیمی ام باید دوچرخه اش را در اختیار من قرار دهد تا 
بتوانم مسابقه را تمام کنم حتی اگر خودش پیاده شود و 
مسابقه را تمام نکند. در ایران همیشه همه نتیجه انفرادی 
را مي بینند و هیچ  وقت جوایز تقسیم نشده است و همین 
باعث مي شود که همه به فکر نتیجه انفرادی باشند تا کار 
گروهی. امیدوارم در دوچرخه ســواری ایران هم تغییراتی 

صورت بگیرد و اتفاقات خوبی بیفتد.

یک پیشکســوت فوتبال معتقد است فولاد 
در مصــاف با الهلال، فراتر از فوتبال آســیا 
بازی کرد. ســیاوش بختیاری زاده در گفت 
و گو با ایســنا، در خصــوص تقابل فولاد با 
الهــلال در یک چهارم نهایی لیگ قهرمانان 
آســیا که با شکســت نماینده ایران همراه 
بود، اظهارکرد: فولاد فــوق العاده بود؛ علی 
رغم حواشــی دو ســه روز اخیر و نیز قرعه 
این مرحله که مشخص کرد فولاد باید برابر 
یکی از قوی ترین تیم های فوتبال آسیا قرار 
بگیرد اما نماینده ایران نمایش بسیار خوبی 
داشت. وی بیان کرد: خیلی از علاقه مندان 
به فوتبال با استرس انتظار رسیدن زمان این 
بازی را داشــتند اما وقتی بازی شــروع شد 
و هر چه از دقایق آن گذشــت، به نظر من 
همه با شادی مضاعف بازی را تماشا کردند 
زیرا انتظار نداشتند فولاد اینقدر عالی بازی 

کند. اولین کاپیتــان تیم فولاد گفت: فولاد 
در بازی دفاع و ضد حمله بســیار عالی بود 
و تنها بدشانســی باعث شــد کــه نماینده 
شایسته ایران در دقایق پایانی مسابقه روی 
یک اشتباه بسیار کوچک، گل دریافت کند. 
وی افزود: چنــد روز پیش آقای تاج رییس 
فدراسیون گفته بود باتوجه به این که لیگ 
ایران ادامــه دارد و فرصت این که تیم ملی 
تشکیل شود را نداریم، مي خواهم بدانم شب 
گذشته چه کسی باید به عنوان سرمربی تیم 
ملی، عملکرد بسیار خوب حزباوی و آقاسی 
را مي دید. باوجود ایــن که تمام فولادی ها 
برابر الهلال خوب بودند اما این دو جوان در 
خط دفاع فولاد عالــی و بیش از حد تصور 
بــازی کردند. به نظرم آنهــا فراتر از فوتبال 
آســیا بازی کردند و باعث شــدند زهر تیم 
پرقدرت الهلال گرفته شود و همه ایرانی ها از 

بازی فولاد لذت ببرند. بختیاری زاده عنوان 
کرد: ای کاش حواشی دو سه روز اخیر وجود 
نداشت زیرا مطمئن هستم اگر این حواشی 
نبود شــرایط بهتری رقم مي خورد و فولاد 
بهتر و قوی تر بازی مي کرد و حتی شــانس 
پیروزی تیم بیشتر بود، هرچند بازیکنان با 
عملکرد خوب خود نشان دادند این حواشی 

تاثیری روی آن ها نداشته است.
حزباوی ۱۹ ساله آینده تیم ملی را 

تضمین کرد
وی در ادامه بیان کرد: به جز مســائل فنی 
و تاکتیکــی، نقطه قوت فــولاد برابر الهلال 
روحیه بسیار بالا بازیکنان بود. ضمن این که 
کادرفنی خیلی خوب حریف را آنالیز کرده 
بود و توانســتند نقاط قوت الهلال را خنثی 
کنند و فــولاد در کار دفاع به ضد حمله را 
بســیار عالی  بود و در شــروع مجددها نیز 

خیلی خــوب کار کــرد. همچنین معتقدم 
امین حزباوی ۱۹ساله، آینده فوتبال ایران را 
بیمه کرد و ای کاش تیم ملی ایران سرمربی 
داشــت و بازی حزباوی و آقاسی را مي دید. 
این پیشکســوت فوتبال گفت: فولاد خیلی 
تلاش کرد اما سوالم این است چرا در حالی 
کــه الکس آلگری برای بازی های آســیایی 
جذب شــده بود و در چنــد دقیقه ای هم 
که وارد زمین شــد از فیزیک بسیار مناسب 
برخوردار بود و نشان داد در بازی های هوایی 
تبحر دارد، اینقدر دیر از او اســتفاده شــد؟ 
وی تاکیــد کرد: واقعا کســی فکر نمي کرد 
که فولاد مقابل مدافع عنوان قهرمانی آسیا 
چنین بــازی را به نمایش بگذارد و جا دارد 
از عملکرد بسیار خوب کنت گلر تیم فولاد 
هم بگویم؛ او در دو ســه صحنه، فولاد و در 
واقع ایران را در باشگاه های آسیا نگه داشت. 

تاکید مي کنم کلا فــولاد فوق تصور ظاهر 
شــد. بختیاری زاده عنوان کــرد: البته من 
آبشک را مثل مرحله گروهی لیگ قهرمانان 

آسیا ندیدم.
ضمــن این که واســعی هم ماننــد بازی با 
الفیصلی کار نکرد و نتوانست به تیم کمک 
کنــد و همین دو تعویض باعث شــد فولاد 
عقب نشــینی کنــد. وی در پایان گفت: به 
هر حال در مجموع فولاد برابر الهلال بازنده 
ســربلند بود و فرا بین المللــی بازی کرد. 
الهلالی که چند روز پیش  ســه گل به رئال 
مادریــد زده بود و نفس ایــن تیم را گرفته 
بود، در بازی با فولاد اسیر حزباوی و آقاسی 
در خط دفاع و کنت درون دروازه شده بود.

عمری – آل کثیر پازل گمشده پرسپولیس

ایستگاه تاکتیک: یحیی چطور مورایس را آچمز کرد؟

تجربیات متفاوت دختر دوچرخه سوار ایران در اروپا

سیاوش بختیاری زاده:

فولاد برابر الهلال فراتر از آسیا بازی کرد

ژاپن رویای صعود ایران به جام جهانی را به تعویق انداخت
FIBA  معتقد است که تیم ملی والیبال ژاپن مقابل ایران 

عملکرد خوبی داشته است.
به گزارش اسنا، تیم ملی بسکتبال ایران در پنجره ششم 
انتخابی جام جهانی ۲۰۲۳  از ساعت ۹ و ۳۰ دقیقه صبح 
روز پنج شــنبه به مصاف ژاپن میزبان رفت و با نتیجه ۹۶ 

بر ۶۱ شکست خورد. 
FIBA  در خصــوص این رقابت نوشــت: ژاپن بهترین 
عملکرد خود را نشان داد تا امیدهای ایران برای صعود به 
جام جهانی برای یک بازی دیگر معلق بماند. تماشاگران 
در تاکاساکی آرنا )ورزشگاه ژاپن( از ابتدا تا انتها خوشحال 
بودند زیرا آنها شاهد بهترین عملکرد ژاپن در این رقابت ها 
بودند. ژاپن موفق شــد با نتیجه با نتیجه ۹۶-۶۱ ایران را 

شکست دهد.
تیم ملی بسکتبال ژاپن با این برد، امیدها و رویاهای ایران 
برای صعود به جام جهانی را حداقل برای یک بازی دیگر 

معلق نگه داست. جاش هاوکینسون با ثبت ۱۷ امتیاز، ۱۱ 
ریباند و ۴ پاس منجر به گل در اولین بازی خود، یکی از 

موثرترین اعضای تیم ملی ژاپن بود.
محمد جمشیدی و بهنام یخچالی هر کدام ۱۵ امتیاز برای 
تیم ملی ایران کسب کردند. تیم ملی ایران باید به سرعت 
دوباره جمع شــود تا در بازی آینده خود به مصاف چین 

برود.
جدال اصلی صعود، بین دو تیم بسکتبال ایران و قزاقستان 
است که ایران در صورت پیروزی در دور بعد، بدون هیچ 
اما و اگری به جام جهانی می رسد. تیم ایران یک شنبه از 
ســاعت ۷:۳۰ صبح به وقت ایران به مصاف چین خواهد 
رفت. همچنین تیم قزاقســتان در همین روز از ســاعت 

۷:۳۰ به وقت ایران، مقابل  استرالیا قرار خواهد گرفت.
اگر ایران و قزاقستان هر دو بازنده شوند باز هم ایران صعود 
خواهد کرد اما اگر ایران ببازد و قزاقستان بتواند استرالیا را 

شکست دهد، ایران به جام جهانی نخواهد رسید.

شرایط صعود تیم ملی بسکتبال ایران چیست؟


